

# 关于符合中国《电子信息产品污染控制管理办法》的声明

## Management Methods on Control of Pollution from Electronic Information Products (China RoHS Declaration)

产品中有毒有害物质的名称及含量 (name and concentration of toxic substances)

Part Numbers: PSA300, PSA3000, PSA5000, PSA7000

日期 (Date): 06/07/16

部件名称 (Parts)	有毒有害物质或元素 (Toxic substances or elements)					
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价镉 (Cr6+)	多溴联苯 (PBB)	多溴尔苯醚 (PBDE)
机壳 (Chassis)	O	O	O	O	O	O
主机版 (Motherboard)	X	O	O	O	O	O
背板 (Backplane)	X	O	O	O	O	O
机内电源单元 (Power Supply)	X	O	O	O	O	O
导风罩 (Air Shroud)	O	O	O	O	O	O
线材 (Cable)	O	O	O	O	O	O
风扇 (Fan)	X	O	O	O	O	O
记忆体 (Memory)	X	O	O	O	O	O
硬盘 (HDD)	X	O	O	O	O	O
硬盘槽 (Drive Trays)	O	O	O	O	O	O
导轨 (Mounting Rails)	O	O	O	O	O	O

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。(This table is based on SJ/T 11364.)

O: 表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 规定的限量要求以下。

(Indicates that this toxic or hazardous substances contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement specified in GB/T 26572.)

X: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 规定的限量要求。

(Indicates that this toxic or hazardous substances contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit requirement specified in GB/T 26572.)



此环保使用期限只适用于产品是在产品手册中所规定的条件下工作。

Environmental Friendly Use Period (EFUP) for the product is per the symbol shown here and is only valid when the product is performed under the conditions defined in the product manual.